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KSAU § 131/21 
Svar medborgarförslag om att etablera Skövdes 

stadskärna som en återbrukszon 
KS2021.0092 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-08-25 131/21 

 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att avslå medborgarförslaget med motiveringen att kommunen 
inte bör konkurrera med redan etablerade företag. 

 

Bakgrund 

Det har inkommit ett medborgarförslag där förslagsställaren föreslår att en del av de tomma 
lokaler som finns i stadskärnan används för att etablera en återbrukszon, likt 
återbruksgallerian ReTuna som finns i Eskilstuna ägt av ett kommunalt bolag.  

 

Skövde kommun föreslås vidare ta tillvara föremål som skänks vid containrarna på 
återvinningscentralen Risängen, som sedan skulle kunna säljas i återbrukszonen. Förslag på 
möjliga butiker är exempelvis klädbutiker, möbler och inredning, leksaksbutik, tyg och 

återbrukade textila alster. Butikerna i återbrukszonen föreslås drivas av daglig verksamhet 
alternativt franchiseägare som samverkar med kommunen. 

 

Kommunstyrelsen anser att intentionerna i medborgarförslaget är positiva och ligger i linje 
med pågående hållbarhetsarbete, då Skövde kommun i dag bedriver ett återbruk med möbler 
och kontorsinredning för kommunens verksamheter, och är även en part i Fritidsbanken. 

I dag finns ett antal secondhand butiker i Skövde som bedriver sin verksamhet i egna 

alternativt hyrda lokaler. Butikerna ägs både av enskilda näringsidkare men även ideella 
huvudmän, varför kommunen inte bör konkurrera med berörda företag.  

 

Kommunen ser sig därför i nuläget inte kunna ha en samordnande roll för de privata initiativ 
som vill bedriva den här typen av verksamheter. Kommunen avser dock att ta med sig 

förslagsställarens positiva förslag kring en återbruksgalleria inför arbetet med att förändra 
och utveckla stadskärnan i ett framtida perspektiv. 

Handlingar 

Medborgarförslag om att etablera Skövdes stadskärna som en återbrukszon 

Skickas till 

Medborgarförslagställare 
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KSAU § 132/21 
Justering av kommunstyrelsens delegationsordning 
KS2021.0043 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-08-25 132/21 

 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att: 

- nuvarande lydelse av p. 1.27 (beslut om eldningsförbud) utgår ur 

delegationsordningen. 

- i delegationsordningen införa följande delegationer 

 

1.27 15:32 SL 

18:32 SL 

Ekonomiskt stöd till 

inackordering 

Beslut om ekonomiskt 
stöd till inackordering 

pga. skolgången och i 
enlighet med 
studiestödslag, skollag 

samt anvisningar lämnade 
av Utbildning Skaraborg.   

Kvalificerad 
handläggare 
sektorsstab 

SBU 

  

 

3.31  Beslut om att utse 

förstelärare och lektor 

Beslut om att utse 

förstelärare och lektor i 
enlighet med förordning 
(2019:1288) om 

statsbidrag till 
skolhuvudmän som 

inrättar karriärtjänster.  

Rektor SBU   

 

 

Bakgrund 

Från Räddningstjänsten Östra Skaraborg (RÖS) inkom den 15 juni en framställan om att 

medlemskommunerna skulle anta en ordning där ev. beslut om eldningsförbud i brådskande 
ärenden skulle beslutas enligt 6:39 Kommunallagen (KL) istället för av tjänstemän. 

Framställan grundades på rekommendationer från SKR. Utifrån detta föreslås nuvarande 
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lydelse i p. 1.27 i delegationsordningen utgå, då delegering enligt 6:39 KL redan finns i 
delegationsordningen (p. 1.1) saknas skäl att utifrån RÖS framställan vidta fler justeringar. 

 

Utöver ovanstående har det från sektor barn och utbildning framkommit önskemål om att 
delegationsordningen revideras så att två tillägg görs, dels avseende inackorderingstillägg 
dels avseende utseende av förstelärare och lektor. Ansvarig nämnd för denna typ av ärenden 

är enligt gällande reglementen kommunstyrelsen.  

Handlingar 

         

Skickas till 

SBU 

Tobias Carlgren 
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KSAU § 133/21 
Beslut om ändrade riktlinjer för krav för företag på grund 

av pandemi 
KS2020.0347 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-08-25 133/21 

 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att: 

- synnerliga skäl för anstånd med betalning enligt riktlinjen för kravhantering kan vara 

när den bristande betalningsförmågan/likviditeten direkt eller indirekt är hänförbar 

till en pandemi. 

- till redovisningschef och ekonomichef delegera beslut om anstånd med betalning upp 

till och med 90 dagar och avbetalningsplaner upp till och med 12 månader och/eller 

befullmäktigande av ombud att träffa dessa överenskommelser. Beslutanderätten 

gäller belopp som, i det enskilda fallet, är som högst uppgående till 10 prisbasbelopp. 

Befullmäktigande av ombud att träffa överenskommelser får dock endast ske till ett 

belopp om högst 4 prisbasbelopp. 

- till kommunstyrelsens arbetsutskott delegera beslut om anstånd med betalning upp 

till 120 dagar och avbetalningsplaner upp till 12 månader. Beslutanderätten gäller 

belopp som, i det enskilda fallet, är som högst uppgående till 15 prisbasbelopp. 

- delegationen enligt ovan gäller som längst till och med 2022-06-30 varefter den 

upphör om kommunstyrelsen inte särskilt beslutat annat. Efter beslutets upphörande 

gäller istället delegation i enlighet med vad som särskilt angetts i kommunstyrelsens 

delegationsordning. 

Bakgrund 

Pandemin covid-19 påverkar samhällets betalningsförmåga och kommunen kan stödja 
näringslivet genom att efter behovsprövning förlänga anståndstiden för betalningar. 

Privatpersoner omfattas inte av detta beslut.  

Anstånd och avbetalning kundfordringar 

Riktlinjen för kravhantering punkt 2.5 Anstånd, beskriver de särskilda skäl som ska 

föreligga för att anstånd ska beviljas. Dessa kompletteras med ytterligare särskilt skäl, 
pandemi, som grund för prövning av anstånd. Notera att dröjsmålsränta enligt gällande 
räntelag och inkassolag tillkommer.  
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Delegationsordningen för kommunstyrelsen punkt 2.14 avser anstånd/avbetalningsplan där 
redovisningschef och ekonomichef har delegation att fatta beslut. Punkt 2.15 avser 

redovisningschef och ekonomichefs delegation att befullmäktiga ombud att hantera 
anstånd/avbetalningar. Under given tidsperiod ändras punkt 2.14 och 2.15 avseende; 

 anståndstiden ändras till maximalt 90 dagar istället för 30 dagar,  

 fordringsbeloppet för punkt 2.14 ändras till maximalt 10 prisbasbelopp istället för 4 
prisbasbelopp  

 avbetalningstiden ändras till maximalt 12 månader istället för 6 månader.  

 

Delegationsordningen för kommunstyrelsen punkt 2.16 avser anstånd/avbetalningsplan där 
kommunstyrelsens arbetsutskott har delegation att fatta beslut. Under given tidsperiod 
ändras punkt 2.16 avseende;  

 anståndstiden ändras till maximalt 120 dagar istället för 30 dagar 

 fordringsbeloppet ändras till maximalt 15 prisbasbelopp istället för 10 prisbasbelopp 

 

Betalningsfrist leverantörsskulder 

Redovisningschef och ekonomichef har under en period haft delegation på att betala ut 
leverantörsskulder så snart de är beslutsattesterade istället för att vänta tills förfallodatum på 

fakturan som normalt är 30 dagar från fakturadatum. Denna delegation föreslås upphöra då 
denna generella tidigareläggning av betalningar inte framöver ger den effekt som den 
tidigare gjorde. 

 

Slutsats 

Att förlänga gäldenärens kredittid för kommunens fordringar medför sannolikt ökad risk för 
kreditförluster som påverkar kommunens resultat negativt. Kommunen har hittills inte 
drabbats av några ökade kreditförluster på grund av detta beslut.  

 

Skövdes kommunala bolag och de kommunalförbund som Skövde kommun är medlem i är 
både som kund och som leverantör viktiga aktörer för näringslivet. Därför uppmanas de av 
Skövde kommun att agera för att stödja näringslivet i den nuvarande utmanande situationen. 

 

Detta är ett nytt beslut med förlängd tidsram då pandemin alltjämt är pågående, se tidigare 
beslut KS2020.0210, KS2020.0210–1, KS2020.0347–7 samt KS2020.0347-10. 

Handlingar 

         

Skickas till 

Andreas Åkegård, ekonomi 
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KSAU § 134/21 
Antagandebeslut Detaljplan för Tallstigen och Dunshult 

5:1 med flera 
KS2020.0095 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-08-25 134/21 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att anta Detaljplan för Tallstigen och Dunshult 5:1 med flera. 

Sammanfattning 

Planens syfte är att göra det möjligt att bygga bostäder för äldre i form av radhus inom 
grönytan norr om Stöpenskolan. Planen syftar även till att möjliggöra en utveckling av 

Stöpenskolan samt ge en utökad byggrätt för centrumändamål inom fastigheten Dunshult 
6:1. 

Bakgrund 

Uppdraget initieras av mark- och exploateringsenheten. Skövde bostäder och Skövde 

kommun är exploatörer. Skövdebostäder har markreservation för bostäder vid Tallstigen. 

 

En ansökan om bygglov för utbyggnad av ICA Nära har inkommit från Wennergrens till 
SSB. Idag har Wennergrens en tomträtt på fastigheten Dunshult 6:1 som ägs av Skövde 
kommun. En mindre del av ICA:s byggnad är placerad på prickad mark. 

 

Sektor service har uttryckt önskemål att få utökad byggrätt på Stöpenskolan för eventuell 
framtida verksamhetsutveckling. En del av idrottshallen är placerad på prickad mark. 

 

Kommunstyrelsen gav sektor samhällsbyggnad uppdrag att upprätta Detaljplan för 

Tallstigen och Dunshult 5:1 med flera 2020-03-09 § 34/20. 

Förslaget 

Planen möjliggör radhusbebyggelse upp till två våningar i slutet av Tallstigen. 
Skövdebostäder har önskemål om att bygga radhus i en våning (liknande Timmerlyckan). 

Exploateringen innebär att parkmark tas i anspråk. Planen möjliggör en förlängning av 
Tallstigen med en vändplan, tillräcklig stor för exempelvis sopbil. 
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Reglering av bostadsform, utnyttjandegrad och placering av byggnader inom fastigheterna 
samt höjd på byggnader, takets utformning är exempel på planbestämmelser som reglerar ny 

bebyggelse med hänsyn till angränsande Kulturmiljö Tallstigen. 

 

Stöpenskolan regleras med användningen skola. Prickmarken justeras och möjliggör en 
framtida utveckling av skolan. Största tillåtna byggnadsarea är 11500 m2 vilket motsvarar 

ungefär 1/3 av skolfastigheten. Planen reglerar att befintliga gång- och cykelvägar norr och 
söder om Stöpenskolan blir allmän platsmark istället för kvartersmark. 

 

Längs Räfsaregränd (öster om Stöpenskolan) är en smal remsa planlagt med kvartersmark 

"B" bostadsändamål med u-område. Fastighetsägarna har möjlighet att köpa marken av 
Skövde kommun. Idag har fasthetsägarna tagit kommunens mark i anspråk. Fastighetsägarna 
har fått brev av mark- och exploateringsenheten där de ges möjlighet att köpa marken och 

informerats om u-området. Både sektor service och Vattenfall har involverats i arbetet. 

 

Fastigheten Dunshult 6:1 planläggs med centrumändamål vilket ger en bredare användning 
än handelsändamål som regleras i befintlig detaljplan. Prickmarken minskas ner och 

möjliggöra en utbyggnad. Tillåten byggrätt möjliggör ungefär 500 m2 byggnadsarea i 
markplan utöver befintlig byggnad på fastigheten. 

 

Skövde Energis panncentral säkerställs med användningen tekniska anläggningar. 

Motivering av beslut 

Inkomna synpunkter och/eller invändningar som framförts under samrådstiden 12 juni – 6 

augusti 2020, har behandlats och bemötts i samrådsredogörelse. 

 

Granskningen har ägt rum under tiden 16 april - 17 maj 2021. Totalt har 14 skrivelser 
inkommit, varav 6 utan erinran. Inkomna synpunkter har behandlats och bemötts i bifogat 

granskningsutlåtande. Nedan redovisas en kort sammanfattning av de större synpunkter 
och/eller invändningar mot förslaget som inkommit. Därtill vilka förändringar och tillägg till 

detaljplanen som föreslås. 

 

Länsstyrelsen bedömer med hänsyn till ingripandegrunderna i 11 kap 10 § PBL och nu 
kända förhållanden att planen kan accepteras och därför inte kommer att prövas av 
Länsstyrelsen om den antas. 

 

Länsstyrelsen har dock inkommit med synpunkten att de delar dagvattenutredningens 
slutsatser och anser att frågan om det är möjligt att bygga radhusen inom skyddsområde för 
grundvattentäkten behöver säkerställas innan planen antas. 

 

Skövde kommun bedömer att marken är lämplig att bygga på med förutsättningen att 
byggnation sker enligt de föreskrifter, riktlinjer och utredningar som finns framtagna inom 
planområdet. Vilket även har stämts av med Länsstyrelsen vid kommunsamråd 2021-05-28 

då Länsstyrelsen framförde att frågor gällande dagvatten, skyfall och grundvattenskydd 
hanterats på ett tillfredsställande sätt. 
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Lantmäteriet har inkommit med synpunkt gällande anläggandet av ny infart till Dunshult 5:1 
och 5:3. I planförslaget avskiljs de båda fastigheterna från allmän väg genom att ett 

markområde planläggs för annat allmänt ändamål, nämligen GCVÄG. 

 

Efter avstämning med KLM, gata och MEX kommer infart även fortsättningsvis att anläggas 
över allmän platsmark och regleras med avtal för att säkerställa transporternas 

framkomlighet. 

 

Lantmäteriet har inkommit med synpunkt gällande frågan om fastighetsbildning i det norra 
bostadskvarteret. Utifrån planförslaget är det möjligt att genom avstyckning bilda en eller 

flera fastigheter i detta kvarter och planbeskrivningen bör utveckla utfartsfrågan för de fall 
flera fastigheter bildas. Därför har syftet med prickmarken förtydligats i planbeskrivningen. 

 

Lantmäteriet har inkommit med synpunkt gällande plankartans bestämmelse p1 och b5 då 

dessa planbestämmelser upplevdes som svårlästa i kartan. Därför har nya tydligare gränser 
tillkommit kring bestämmelserna. Dessutom förtydligas planbestämmelserna både i text och 
illustration i planbeskrivningen. 

 

Servicenämnden har inkommit med synpunkt gällande körriktning för ny infart för 
varutransporter. Planbeskrivningen är uppdaterad med text och illustration som beskriver att 
körriktningen är möjlig i båda riktningar. 

 

Servicenämnden har inkommit med synpunkt gällande avsnittet om dagvatten. En reviderad 
dagvatten- och skyfallsutredning är bilagd planhandlingarna och resultatet har arbetats in 
och förtydligats i planbeskrivningen. 

 

Servicenämnden har inkommit med synpunkt gällande brandvattenförsörjningen. 
Planbeskrivningen kompletteras med de i dagsläget kända uppgifter gällande 
brandvattenförsörjningen som finns för planområdet. 

 

Dunshult 6:1 har inkommit med synpunkt gällande utformningen av ny infart till Dunshult 
5:1 och 5:3 där de inte kan acceptera utformningen utan ytterligare information och 
utredning av konsekvenserna. Ytterligare information gällande det tänkta servitutet och 
reglering av utvändig skötsel såsom snöröjning mm efterfrågades. De befarade att eventuella 

trafiksäkerhetsproblem på Hästskovägen torde kvarstå, även om planförslagets lösning 
skulle komma till utförande. 

 

Efter möte med Dunshult 6:1 har oklarheterna retts ut och de anser sig informerade och har 
inga ytterligare synpunkter. 

 

Justering av planhandlingarna enligt ovan bedöms inte föranleda att planförslaget behöver 
ställas ut för ny granskning. 
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Handlingar 

2_PLAN_2019_26_Granskningsutlåtande Tallstigen                                                                                                                                                   
3_PLAN_2019_26_Planbeskrivning antagande Tallstigen                                                                                                                                                   

4_PLAN_2019_26_Plankarta antagande Tallstigen A2                                                                                                                                                    
1_PLAN_2019_26_Tjänsteskrivelse antagande 

Skickas till 

Sektor samhällsbyggnad 
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KSAU § 135/21 
Antagandebeslut Ändring av detaljplan för Karstorps 

serviceområde med mera (1683K-DP 308) 
KS2021.0120 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-08-25 135/21 

 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att anta ändring av detaljplan för Karstorps serviceområde med 
mera (1683K-DP 308) 

Sammanfattning 

Planändringens syfte är att komplettera och möjliggöra en markanvändning för 

verksamheter (Z) inom området som i befintlig detaljplan är reglerat med kontor och handel 
dock ej livsmedelsförsörjning (KH1). 

 

Inom markanvändningen verksamheter (Z) tillåts service, lager, verkstäder, tillverkning med 
tillhörande försäljning, handel med skrymmande varor och andra verksamheter av likartad 
karaktär med begränsad omgivningspåverkan. 

Bakgrund 

Bakgrunden till ändringen är att det finns en efterfrågan att etablera verksamheter med 

begränsad omgivningspåverkan i områden med utbyggd infrastruktur i centrala lägen. 
Kommunstyrelsens gav sektor samhällsbyggnad i uppdrag 2021-04-06 § 45/21 att upprätta 
Ändring av detaljplan för Karstorps serviceområde m.m. (1983K- DP308). Vid mötet 

redovisades samrådsförslaget som ställdes ut direkt efter beslut om uppdrag. 
Kommunstyrelsen beslutade även att planändringen inte medför betydande miljöpåverkan. 

Länsstyrelsen delar denna bedömning. 

 

Inför granskningen var planärendet upp i beredning samhällsbyggnad för information. 

Förslaget 

Planändringens syfte är att komplettera och möjliggöra en markanvändning för 
verksamheter (Z) inom området som i befintlig detaljplan är reglerat med kontor och handel 

dock ej livsmedelsförsörjning (KH1). Planändringen innebär även att några 
egenskapsbeteckningar tillkommer eller ändras för att få till en lämplig byggrätt som är 

anpassad till platsen. 
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Den föreslagna ändringen bedöms rymmas inom syftet med befintlig detaljplan (Detaljplan 
för Karstorps serviceområde m.m.) Verksamheter med begränsad omgivningspåverkan 

bedöms som ett lämpligt tillskott i området. Den ursprungliga planens grundstruktur 
kommer att bevaras, planändringen bedöms inte ge större risker för människors hälsa och 
säkerhet och människors rörelsemönster blir likartad den som medges i befintlig detaljplan. 

Motivering av beslut 

Inkomna synpunkter och/eller invändningar som framförts under samrådstiden 13 april till 4 
maj 2021, har behandlats och bemötts i bifogad samrådsredogörelse. 

 

Granskningen har ägt rum under tiden 17 juni till 8 juli 2021. Totalt har åtta skrivelser 
inkommit, samtliga utan erinran mot förslaget. Endast Västtrafik har inkommit med 
synpunkt vilket har behandlats och bemötts i bifogat granskningsutlåtande. Västtrafik tror 
inte det är sannolikt att resande väljer hållplats Skåningstorpsvägen då den för de flesta 

innebär längre resväg och att gångvägen därifrån ligger mellan två skogspartier som kan 
upplevas otrygg. 

 

Det har inte skett några förändringar i planändringsförslaget efter granskningen. 

Handlingar 

2_PLAN_2020_35_Plankarta antagande 20210817                                                                                                                                                   
3_PLAN_2020_35_Planbeskrivning antagande 20210817                                                                                                                                                   
4_PLAN_2020_35_Granskningsutlåtande 20210817                                                                                                                                                    

1_PLAN_2020_35_Tjänsteskrivelse antagande 

Skickas till 

Sektor samhällsbyggnad 
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KSAU § 136/21 
Förvärv av verksamhetsfastighet på Kaplansgatan, 

Eldaren 8 
KS2021.0264 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-08-25 136/21 

 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att godkänna avtal om förvärv av fastigheten Eldaren 8 från Berg 
Dressyr Aktiebolag till en köpeskilling om 4 500 000 kronor. 

Sammanfattning 

Skövde kommun förvärvar Eldaren 8, verksamhetsfastighet på Kaplansgatan i 
Mariesjöområdet, av Berg Dressyr Aktiebolag. Fastigheten uppgår till 1 614 kvadratmeter 

och förvärvspriset till 4 500 000 kronor. Eldaren 8 är en strategisk viktigt placerad fastighet i 
Mariesjöområdet och förvärvet av fastigheten är viktigt för kommande utveckling av den 

nya stadsdelen. Genom kommunens förvärv tas ytterligare steg för att skapa förutsättningar 
för genomförandet av stadsutvecklingsprojektet Mariesjö - Skövde Science City. Detta 
bidrar till uppfyllandet av kommunfullmäktiges strategiska mål att Skövde är 60 000 

invånare 2025. 
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Bakgrund 

Fastigheten Eldaren 8, som ägs av Berg Dressyr Aktiebolag, är belägen utmed Kaplansgatan 
på Mariesjö i Skövde. Storleken på fastigheten är 1 614 kvadratmeter och den är taxerad 
som industrienhet med reparationsverkstad. Den är bebyggd med en lokal och ett garage. 

Lokalen som är byggd 1965 har byggts om succesivt och i dagsläget innehåller den 
produktionslokal, kontor och lager. Den sammanlagda lokalytan uppgår till 450 

kvadratmeter. Befintliga hyresgäster är Fordongas i Sverige AB och Nightcall HB. 

 

För fastigheten gäller stadsplan för Mariesjöområdet i Skövde (1683K-ST150, fastställd 
1962-08-31) och stadsplan för del av Mariesjöområdet med mera i Skövde (1683K-153, 

fastställd 1963-03-22). Fastigheten är planlagd med användningen småindustriändamål. Den 
planerade utvecklingen av Mariesjö kommer att resultera i att ny detaljplan måste upprättas. 

De särskilda förutsättningarna för köpet regleras i köpeavtalet. Kommunen har i avtalet gjort 
förbehåll att köpet bara blir giltigt om kommunstyrelsen godkänner det. 

 

Det sammanlagda taxeringsvärdet uppgår till 1 219 000 kronor (markvärde 484 tkr och 
byggnadsvärde 735 tkr). Auktoriserad värderare har bedömt att fastighetens värde uppgår till 
4 000 000 kronor (Sköldebergs Fastighetsvärdering, 2021-04-23, MEX.2021.209). 

Köpeskillingen har efter förhandling satts till 4 500 000 kronor. 

Motivering till beslut 

Eldaren 8 är en strategisk viktigt placerad fastighet i Mariesjöområdet och förvärvet av 
fastigheten är viktigt för kommande utveckling av den nya stadsdelen. Genom kommunens 

förvärv tas ytterligare steg för att skapa förutsättningar för genomförandet av 
stadsutvecklingsprojektet Mariesjö – Skövde Science City. 

 

Detta bidrar till uppfyllandet av kommunfullmäktiges strategiska mål att Skövde är 60 000 
invånare 2025. 

Handlingar 

2_MEX_2021_209_Köpeavtal Eldaren 8.                                                                                                                                                   
1_MEX_2021_209_Tjänsteskrivelse KS godkänna förvärv. 

Skickas till 

Sektor samhällsbyggnad 

Berg Dressyr Aktiebolag 
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KSAU § 137/21 
Förvärv av verksamhetsfastighet på 

Kaplansgatan/Bangårdsgatan, Eldaren 10 
KS2021.0265 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-08-25 137/21 

 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att godkänna avtal om förvärv av fastigheten Eldaren 10 från 
Berg Dressyr Aktiebolag till en köpeskilling om 10 000 000 kronor. 

Sammanfattning 

Skövde kommun förvärvar Eldaren 10, verksamhetsfastighet på 

Kaplansgatan/Bangårdsgatan i Mariesjöområdet, av Berg Dressyr Aktiebolag. Fastigheten 
uppgår till 3 021 kvadratmeter och förvärvspriset till 10 000 000 kronor. Eldaren 10 är en 
strategisk viktigt placerad fastighet i Mariesjöområdet och förvärvet av fastigheten är viktigt 

för kommande utveckling av den nya stadsdelen. Genom kommunens förvärv tas ytterligare 
steg för att skapa förutsättningar för genomförandet av stadsutvecklingsprojektet Mariesjö - 

Skövde Science City. Detta bidrar till uppfyllandet av kommunfullmäktiges strategiska mål 
att Skövde är 60 000 invånare 2025. 
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Bakgrund 

Fastigheten Eldaren 10, som ägs av Berg Dressyr Aktiebolag, är belägen i hörnet 
Kaplansgatan/Bangårdsgatan på Mariesjö i Skövde. Storleken på fastigheten är 3 021 

kvadratmeter och den är taxerad som industrienhet med annan tillverkningsindustri. Den är 
bebyggd med en lokal och ett garage. Lokalen är från 1963 men har byggts om 1991 och 
innehåller kontor, personallokaler och lager. Befintliga hyresgäster är Skövde Radio & TV 

service AB, Säljteamet i Skövde AB, KONE AB och Serneke Bygg AB. 

 

För fastigheten gäller stadsplan för Mariesjöområdet i Skövde (1683K-ST150, fastställd 
1962-08-31) och stadsplan för del av Mariesjöområdet med mera i Skövde (1683K-153, 

fastställd 1963-03-22). Fastigheten är planlagd med användningen småindustriändamål. Den 
planerade utvecklingen av Mariesjö kommer att resultera i att en ny detaljplan måste 
upprättas. 

 

De särskilda förutsättningarna för köpet regleras i köpeavtalet. Kommunen har i avtalet gjort 
förbehåll att köpet bara blir giltigt om kommunstyrelsen godkänner det. 

 

Det sammanlagda taxeringsvärdet uppgår till 2 601 000 kronor (markvärde 906 tkr och 

byggnadsvärde 1 695 tkr). Auktoriserad värderare har bedömt att fastighetens värde uppgår 
till 8 000 000 kronor (Sköldebergs Fastighetsvärdering, 2021-04-23, MEX.2021.243). 
Köpeskillingen har efter förhandling satts till 10 000 000 kronor. 

Motivering till beslut 

Eldaren 10 är en strategisk viktigt placerad fastighet i Mariesjöområdet och förvärvet av 
fastigheten är viktigt för kommande utveckling av den nya stadsdelen. Genom kommunens 
förvärv tas ytterligare steg för att skapa förutsättningar för genomförandet av 

stadsutvecklingsprojektet Mariesjö – Skövde Science City. 

 

Detta bidrar till uppfyllandet av kommunfullmäktiges strategiska mål att Skövde är 60 000 
invånare 2025. 

Handlingar 

2_MEX_2021_243_Köpeavtal Eldaren 10.                                                                                                                                                   
1_MEX_2021_243_Tjänsteskrivelse KS godkänna förvärv. 

Skickas till 

Sektor samhällsbyggnad 

Berg Dressyr Aktiebolag 
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KSAU § 138/21 
Tillköp av trafik till Billingen 
KS2021.0266 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-08-25 138/21 

 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att: 

- godta offerten om Tillköp av Trafik Skövde Resecentrum - Billingen, alternativ 2. 

- beslutet om tillköp gäller under förutsättning att Västtrafik kan presentera en rimlig 
plan för hur resenärer ska kunna ta med sig en vanlig cykel till Billingens 
fritidsområde. 

- beslutet om tillköp under innevarande år 2021/2022 finansieras inom befintlig 
kommunstyrelsens budgetram. 

Bakgrund 

Den pågående utvecklingen av verksamheterna i anslutning till Billingens fritidsområde, har 
rest frågan om möjligheten till busstrafik mellan fritidsområdet och centrum. Kommunen 

har därför gjort en förfrågan till Västtrafik om pris på tillköp av allmän kollektivtrafik från 
Resecentrum och upp till Billingen, en busslinje för att möjliggöra resor upp till Billingen, 
samt arbetspendling för boende längs körvägen. 

 

Västtrafik har återkommit med ett förslag till linjesträckning som går via Resecentrum, 
Västermalm, Södra Bergvägen och Alphyddevägen upp till Billingen. Västtrafik har också 
lämnat två alternativ till trafikering med 30-minuterstrafik. Alternativ 1 har trafik alla dagar, 

men färre resmöjligheter under vintertid. Alternativ 2 har samma trafik och resmöjligheter 
alla dagar oavsett årstid. 

 

Utifrån räkning av bilister som genomfördes i november 2020 har Västtrafik gjort en 

övergripande bedömning av antal resande. Bedömningen ger att om 3% av bilisterna väljer 
att resa kollektivt, kommer Alternativ 2 ge cirka 45 000 resor första året, medan Alternativ 1 
kommer ge cirka 40 000 resor. Kostnaden för Alternativ 1 uppgår 1.968.807 kr per år, 

medan kostnaden för Alternativ 2 är 2.229.923 kr per år.  

 

För att kollektivtrafiken ska bli attraktiv kommer kommunen behöva tillgänglighetsanpassa 
hållplatserna längs körvägen samt byta ut minst fyra farthinder mot busskuddar. 
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Motivering till beslut 

Den föreslagna linjesträckningen kommer dels ge de boende i Västermalm och längs Södra 
Bergvägen och Alphyddevägen, tillgång till allmän kollektivtrafik och dels ge besökare till 

fritidsområde ett alternativ till resa med egen bil till och från Billingen. Av de redovisade 
alternativen bedöms Alternativ 2 bäst motsvara kommande resenärers förväntningar om 
kollektivtrafiken i stråket. Ett beslut i enlighet med förslaget bedöms ligga i linje med 

kommunens Energi- och klimatplan. 

 

Att ta med skidor på Västtrafiks bussar möter inga hinder, då de generellt går som 
handbagage. Minicykel, sparkcykel och balanscykel får även de utan kostnad tas med 

ombord på bussen i hopfällt tillstånd, däremot får man idag inte ta med vanliga cyklar 
ombord. En förutsättning för beslut om tillköp är därför, att Västtrafik kan presentera en 
rimlig plan för hur resenärer ska kunna ta med sig en cykel till Billingens fritidsområde.  

Handlingar 

Handling_Offert om tillköp av trafik Skövde rc - Billingen alternativ 1 
CaseID455971_1241919.                                                                                                                                                   

Handling_Offert om tillköp av trafik Skövde rc - Billingen alternativ 2 CaseID 
455971_1241920.                                                                                                                                                    
Handling_Skidexpressen resandestatistik 2019 och 2020_1270498.                                                                                                                                                   

Handling_Tjänsteskrivelse KSAU-KS-KF_1269039.                                                                                                                                                    
Handling_Västtrafiks beräkning av resandeunderlag_1270497.                                                                                                                                                    
Handling_Bilaga 1 Allmänna villkor CaseID455971_1241921. 

Skickas till 

Sektor samhällsbyggnad 

Västtrafik AB 
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KSAU § 139/21 
Godkännande av förbundsordning för 

kommunalförbundet Avfallshantering Östra Skaraborg 
med föreslagen namnändring till Avfall & Återvinning 

Skaraborg 
KS2021.0154 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-08-25 139/21 

 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att fastställa ny förbundsordning för 
kommunalförbundet Avfallshantering Östra Skaraborg, med föreslagen namnändring till 
Avfall & Återvinning Skaraborg, att gälla från den 1 januari 2022.   

Bakgrund 

Avfallshantering Östra Skaraborg (AÖS) är ett kommunalförbund med ansvar för bland 
annat insamling och behandling av hushållsavfall. AÖS bildades år 2000 av Skövde, Hjo 

och Tibro. Karlsborg anslöt sig till förbundet 2001, Töreboda 2005, Falköping 2008, Skara 
2014 samt Gullspång och Mariestad 2016.  

 

AÖS har lämnat förslag till ny förbundsordning efter att medlemskommunerna initierat en 
beredningsprocess som letts av medlemskommunernas kommunchefer/kommundirektörer. 

Förslaget har tagits fram med anledning av att AÖS fått fler medlemmar, ny lagstiftning har 
implementerats och att det samlade arbetet med Agenda 2030 tagit fart. De främsta 

ändringarna avser förbundets uppdrag som framgår av 2 §. Grunduppdraget inom 
avfallshanteringen är fortfarande detsamma men uppdraget utökas bland annat till att bistå 
medlemskommunerna med kompetens och strategiskt stöd inom såväl avfallshanteringen 

som det avfallsförebyggande arbetet. Dessutom tydliggör den nya förbundsordningen AÖS:s 
och medlemskommunernas uppgifts- och ansvarsfördelning. Den nya förbundsordningen 

syftar även till att höja den framtida ambitionsnivån inom det samlade hållbarhetsområdet, 
inom vilket AÖS har en självklar roll, samt att stärka samverkan mellan 
medlemskommunerna och AÖS. 

 

Enligt 1 § kommer AÖS att byta namn till Avfall & Återvinning Skaraborg, ett namn som 
går i linje med ambitionen att ta fler kliv uppför avfallstrappan. Ytterligare ändringar har 
gjorts i 6 §, arvode och ersättningar till ledamöter och ersättare. Enligt AÖS:s protokoll har 

avvikande mening noterats. Från förvaltningens sida anses förslaget, i likhet med AÖS:s 
beslut, vara tillräckligt tydligt för att godtas. Vidare har redaktionella ändringar gjorts till 

följd av att nya medlemmar inträder i förbundet (1 § utökade antal medlemskommuner, 5 § 
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utökade antal ledamöter i direktionen och 11 § utökade antal medlemskommuner). Till sist 
har en redaktionell ändring gjorts i 4 § genom att byta ut ”tjänsteman” mot ”tjänsteperson” 

samt ordet ”årligen” lagts till i 5 § som inte avser någon ändring i sak.  

 

Nya medlemmar 

I 1 § anges samtliga medlemskommuner i förbundet. Nya medlemmar är Essunga, Grästorp, 
Vara och Götene som alla ansökt om medlemskap. AÖS:s beslut om förslag till ny 

förbundsordning villkorades av ansökan från Götene kommun eftersom Götene kommun vid 
tidpunkt för beslutet inte hade ansökt om medlemskap. Den 21 juni 2021 beslutade 
emellertid Götene kommunfullmäktige att ansöka om medlemskap i förbundet. De nya 

kommunernas inträde i förbundet sker när samtliga medlemskommuner och nya medlemmar 
antagit den nya förbundsordningen. 

Handlingar 

Protokoll direktionsmöte 2021-06-21.                                                                                                                                                    
2.3 Förbundsordning.                                                                                                                                                    
Nuvarande förbundsordning AÖS 

Skickas till 

Avfallshantering Östra Skaraborg (AÖS) 
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KSAU § 140/21 
Markreservation för bostäder på Kvarntorpsvägen i Tidan 
KS2021.0258 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-08-25 140/21 

 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar godkänna avtal om markreservation 

med Aktiebolaget Skövdebostäder i vilket del av Närlunda 4:14 med flera reserveras 

för byggnation av bostäder till och med den 31 mars 2022. 

 

Sammanfattning 

Aktiebolaget Skövdebostäder vill bygga 15-20 bostäder på del av Närlunda 4:14 på 
Kvarntorpsvägen i Tidan. En direktanvisning formaliserad i ett markreservationsavtal 
medges till och med 31 mars 2022. Under tiden skall underlag tas fram som ska ligga till 

grund för hantering av en begäran om planbesked. Positivt planbesked ger förutsättningar 
för en förlängning av markreservationen. Projekt Närlunda i Tidan bidrar till genom nya 

bostäder till kommunfullmäktiges strategiska mål att Skövde är 60 000 invånare 2025. 

 
Bakgrund 

Aktiebolaget Skövdebostäder har den 30 juni 2021 inkommit med ansökan om 
markanvisning på del av Närlunda 1:14 vid Kvarntorpsvägen i Tidan. Företaget avser 

uppföra 15-20 hyreslägenheter. 
 

För exploateringsområdet gäller byggnadsplan för norra delen av Närlundaområdet i Tidans 
tätort (KF § 138, 1981-08-31). Planen medger bostäder i fristående hus vilket inte stämmer 
med exploatörens ansökan. En ändring av detaljplanen kommer således att krävas. 

 
Detta projekt finns med i kommunens leveransplan för bostäder som ingår i Strategisk plan 

med budget 2022-2024. Där bedöms leverans ske kontinuerligt med fyra bostäder under 
perioden 2022-2032. Om markanvisningen medges kommer leveransen att kunna trefaldigas 
under den angivna perioden. 

 
Vid markanvisning i Skövde kommun används tre metoder: direktanvisning, 

intresseförfrågan/jämförelse eller tävling (Riktlinjer för markanvisning, KF § 158/15, 2015-
12-14, KS2015.0527). Direktanvisning kan ges då det inte finns något behov av 
jämförelseförfarande eller när en viss profil i ett område önskas. Markanvisning av inte 

detaljplanelagd mark inleds med en markreservation, formaliserad i ett arkreservationsavtal, 
på maximalt 18 månader. Under denna tid är tanken att detaljplan skall tas fram. 
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Reservationen formaliseras i ett markreservationsavtal i vilket bland annat anges 
att cirka 7 350 kvadratmeter av fastigheten Närlunda 1:14 kan användas till kvartersmark.  

Reservationen anges till och med den 31 mars 2022 vilket motsvarar cirka nio månaders 
reservationstid. Under tiden skall underlag tas fram som ska ligga till grund för hantering av 
en begäran om planbesked. Positivt planbesked ger förutsättningar för en förlängning av 

markreservationen. 

Motivering till beslut 

Direktanvisningen motiveras med att den tillgodoser ett behov av fler 

hyresbostäder i Tidan. 
 
Detta projekt bidrar genom nya bostäder till kommunfullmäktiges strategiska mål 

att Skövde är 60 000 invånare 2025. 
 

Utredning av bostäder i det aktuella läget ligger även i linje med det 
boendestrategiska programmets mål om boende på landsbygden vilket omfattar även 
yttertätorterna (KF § 99/2018, 2018-09-24, KS2018.0055). 

 

Handlingar 

Handling_Karta markreservation, bilaga 1 till avtal markreservation_1268512.                                                                                                                                                    
Handling_Karta översikt markreservation bilaga till tjänsteskrivelse_1268530.                                                                                                                                                    
Handling_Begäran om markreservation, Tidan_1265941.                                                                                                                                                    

Rev23aug_Avtal markreservation - del av Närlunda 414 m.fl._1268505.                                                                                                                                                    
Tillägg23aug2021_Skiss bilaga 2 till avtal markreservation_1270904.                                                                                                                                                    

Rev. 23aug20_Tjänsteskrivelse KSAU godkänna reservation_1268515 

Skickas till 

Sektor samhällsbyggnad 

Aktiebolaget Skövdebostäder, sebastian.karlstrom@skovdebostader.se  

 

 
  

mailto:sebastian.karlstrom@skovdebostader.se
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KSAU § 141/21 
Remiss av När behovet får styra – ett tandvårdssystem för 

en mer jämlik tandhälsa (SOU 2021:8) 
KS2021.0185 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-08-25 141/21 

 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att ställa sig bakom socialnämndens samt vård- 
och omsorgsnämndens yttranden och anta dem som sitt eget yttrande till 
Socialdepartementet gällande SOU2021:8 När behovet får styra – ett tandvårdssystem för en 

mer jämlik tandhälsa. 
 

Bakgrund 

Kommunstyrelsens arbetsutskott fattar beslut om att avge yttrande på remisser där 
remisstiden inte medger behandling på ordinarie nämndsammanträde, enligt punkt 1.2 

Delegationsordning för kommunstyrelsen (KS § 1/19 2019-01-14). 

 

Sammanfattning 

Regeringen beslutade under våren 2018 att ge ett uppdrag till särskild utredare gällande 
översyn av tandvårdens högkostnadsskydd, för att uppnå en mer jämlik tandhälsa. 
Utredningen skulle föreslå modeller för ett nytt eller justerat statligt högkostnadsskydd. 

Syftet var att stärka skyddet mot höga tandvårdskostnader och att gynna en regelbunden och 
förebyggande tandvård för samtliga. 

 

I utredningen konstaterar man att tandhälsan har förbättrats på befolkningsnivå, men det 
finns fortfarande stora skillnader i tandhälsa och höga kostnader har lett till att allt fler vuxna 
avstår tandvård. Tanken är att det nya tandvårdssystemet ska bli mer likt hälso- och 

sjukvårdens system. Ett tilläggsuppdrag tillkom 2020, att utredningen också ska föreslå en 
ny reglering för tandvård till personer med särskilda behov av tandvårdsinsatser. 

 

Utredningen påpekar också att insatser även behöver göras både när det gäller vårdgivarnas 

förutsättningar att erbjuda god tandvård på lika villkor och skapa jämlika förutsättningar för 
människor att kunna få tandvård. Idag går många regioner med underskott och utredningen 
pekar på behov av att motverka uppdelningen mellan offentlig och privat tandvård. Det 

behövs enligt utredningen vägledande principer för hur tandvården bör bedrivas och 

organiseras.  
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Utredningen föreslår ett gemensamt statligt system för generell tandvård och att 
patientavgiften ska uppgå till 200 kr. För personer med mer omfattande behov av tandvård 

föreslår utredningen att basal tandvård införs och blir ett gemensamt ansvar mellan 
tandvården och hälso- och sjukvården. 

 

Socialnämndens yttrande 

Utredningens förslag är generellt bra och står för ett rättvisetänk då det kommer alla 

medborgare till gagn. 

 

Förslaget föreslår en grundtandvård som är lika för alla vilket är positivt samtidigt som de 
som har stora behov av tandvård fortfarande ska få sina behov tillgodosedda. Positivt att 

förslaget pratar om en lägsta nivå för samtliga. 

 

Det nya förslaget innebär att tandvård inte längre blir en statusfråga i lika hög utsträckning. 
Fler personer har rätt en jämlik status oavsett vilken ekonomi de har. Förslagen innebär att 

alla har rätt till någon slags bas och att den basen blir allmänt vedertagen. Vill man ha något 
bättre tandvård får man betala själv men basen ska vara skälig och hålla en god standard. 
Förslaget innebär att förebyggande tandvård och tandvård blir en del av välfärden, vilket den 

inte är idag. Tandvård blir en tjänst i välfärdssystemet och med ett högkostnadsskydd så blir 
det likställt med sjukvård och mediciner. Fler personer kommer att besöka tandvården 

regelbundet, vilket innebär att åtgärder kommer att kunna sättas in i tid och förebygga risken 
för mer omfattande tandvård. 

 

Personer som idag har kontakt med försörjningsstöd kan ansöka om kostnader gällande 

tandvård. Socialnämnder i kommunerna behöver ta hänsyn till vad en låginkomsttagare på 
orten har råd med. Detta förhållningssätt är nödvändigt för att inte de som har 
försörjningsstöd får bättre tandvård än personer som har låga inkomster, skuldsanering mm. 

Detta är idag ett ojämlikt förhållningssätt och med det nya förslaget kommer dessa 
skillnader tas bort. Delar av tandvården bekostas redan idag av skattefinansierade medel från 

till exempel försörjningsstöd och ersättning via Försäkringskassan. 

 

Förslaget gynnar en jämlik tandhälsa genom att sänka den ekonomiska trösken, vilket i sin 
tur kommer att leda till ekonomiska vinster på sikt. En god tandhälsa påverkar såväl den 
fysiska som psykiska hälsan. Förslaget är även positivt ur ett barnrättsperspektiv då barn 

tenderar att ärva sina föräldrars tandhälsa. 

 

Vård- och omsorgsnämndens yttrande 

Allmänt  

Utredningens förslag är bra och visar på ett behov av en mer jämlik tandhälsa. Utredningen  
förmedlar ett rättvisetänk som kommer att gynna alla medborgare.  

 

 

  



Skövde kommun  Sammanträdesprotokoll 

Kommunstyrelsens arbetsutskott Datum:2021-08-25 kl. 08:30 27(29) 

 

 

Ansvar  

Förslaget föreslår en grundtandvård som är lika för alla vilket är positivt samtidigt som de  
som har stora behov av tandvård fortfarande ska få sina behov tillgodosedda. Det är positivt  

att förslaget föreslår en lägsta nivå för alla. Det nya förslaget innebär att tandvård inte längre
  

kommer att vara en statusfråga i lika hög utsträckning. Förslaget innebär att alla har rätt till  
engrundläggande nivå av tandvård. Den grundläggande nivån av tandvård ska vara skälig  
och innefatta en god standard. 

 

Förslaget föreslår att Försäkringskassan tar över ansvaret för att utfärda tandvårdsintyg men  
att andra instanser som exempelvis kommunen bistår med grundläggande information inför  
beslutsfattandet. Kommunen önskar att detta samarbete klargörs tydligt gällande  

ansvarsfördelning. Kommunen önskar även ett förtydligande för vilket stöd som ges till de i  
kommunen som bistår med grundläggande information inför beslutsfattandet. Det behövs  
även ett förtydligande gällande de kriterierna som ska uppnås för att vara berättigad ett  

tandvårdsintyg då intygsutfärdare uppmanas att vara generösa i intygsutfärdandet. Det  
upplevs i dagsläget som svårt för intygsutfärdare att veta vilka personer som har rätt till ett  

tandvårdsintyg.  

  

Riskbedömningsbesök  

Det upplevs positivt att förlaget föreslår en låg patientavgift för ett riskbedömningsbesök det
 bidrar förhoppningsvis till att fler personer väljer att fortsätta med besök hos tandvården.  

Riskbedömningsbesöket syfte resulterar i råd om fortsatt tandvård, egenvård. Ett proaktivt  
arbete vid riskbedömningsbesöket kan förebygga större kostnader senare. Enligt utredningen
 är det idag, få patienter som har mycket höga kostnader.  

  

lntygsutfärdare  

Enligt förslaget ska grundläggande information inför beslutsfattande av ett tandvårdsintyg  
kunna utfärdas av tandvård, hälso- och sjukvård eller kommunal verksamhet vilket är  
mycket positivt. De som inte har kommunal hälso- och sjukvård har idag svårt att få en  

instans att skriva ett intyg eftersom man som individ inte vet till vilken instans man ska  
vända sig.  

 
Kommunens biståndshandläggare inom SoL kan sakna kunskap för att bedöma behovet.  
Idag anser Regionens primärvård att de inte ska skriva tandvårdsintyg trots att de identifierar 
stora behov hos individer. Detta bidrar tyvärr till personer med stora behov av tandvård inte  

får ett tandvårdsintyg när behovet finns. Personer som har beviljade LSS-insatser har idag  
rätt till tandvårdsintyg, men om en LSS-insats avslutas blir individen av med sitt  

tandvårdsintyg vilket är viktigt att beakta. De individer som idag endast har LSS-insatser  
från Försäkringskassan har i regel inte fått något intyg alls. Dessa personer kan privat  
ansöka om tandvårsintyg hos regionen, men det är idag otydligt hur dessa personer 

ska göra för att ansöka själva. 
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Munvårdsutbildning  

Regionens ansvar för munvårdsutbildning till kommunalt anställd vårdpersonal upphör.  
Nivån på nuvarande utbildningen från regionen har varit basal och uppskattad. Ansvaret  

att se till att vårdpersonal inom kommunen får utbildning bör inte endast ligga på  
kommunen. Troligtvis kommer tillgången på utbildning från andra intressenter att öka  

med ett mer varierat utbud. Det behövs tydliga instruktioner för vad en  
munvårdsutbildning ska innehålla.  

 

Handlingar 

Missiv Remiss av betänkandet När behovet får styra – ett tandvårdssystem för en mer jämlik 
tandhälsa (SOU 2021:8)                                                                                                                                                    

SOU 2021_8_Vol. 1_webb.                                                                                                                                                    
SOU 2021_8_Vol. 2, bilagor_webb.                                                                                                                                                    
Protokollsutdrag från Socialnämnden sammanträde den 2021-06-24 - Yttrande kring 

betänkandet _När beh...                                                                                                                                                    
Ordförandebeslut_ Yttrande över betänkandet ”När behovet får styra – ett tandvårdssystem 

för en mer ... 

Skickas till 

Socialdepartementet: s.remissvar@regeringskansliet.se med kopia till 
anna.hedin@regeringskansliet.se 
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Informationer 
Katarina Jonsson (M), Ulrica Johansson (C), Johan Ask (S) och Tomas Fellbrant ska idag, 
den 25 augusti, äta lunch med kronprinsessparet. 


	KSAU § 131/21 Svar medborgarförslag om att etablera Skövdes stadskärna som en återbrukszon
	KS2021.0092
	Förslag till beslut
	Handlingar
	Skickas till

	KSAU § 132/21 Justering av kommunstyrelsens delegationsordning
	KS2021.0043
	Förslag till beslut
	Bakgrund
	Handlingar
	Skickas till

	KSAU § 133/21 Beslut om ändrade riktlinjer för krav för företag på grund av pandemi
	KS2020.0347
	Förslag till beslut
	Bakgrund
	Anstånd och avbetalning kundfordringar
	Betalningsfrist leverantörsskulder
	Slutsats
	Handlingar
	Skickas till

	KSAU § 134/21 Antagandebeslut Detaljplan för Tallstigen och Dunshult 5:1 med flera
	KS2020.0095
	Förslag till beslut
	Sammanfattning
	Bakgrund
	Förslaget
	Motivering av beslut
	Handlingar
	Skickas till

	KSAU § 135/21 Antagandebeslut Ändring av detaljplan för Karstorps serviceområde med mera (1683K-DP 308)
	KS2021.0120
	Förslag till beslut
	Sammanfattning
	Bakgrund
	Förslaget
	Motivering av beslut
	Handlingar
	Skickas till

	KSAU § 136/21 Förvärv av verksamhetsfastighet på Kaplansgatan, Eldaren 8
	KS2021.0264
	Förslag till beslut
	Bakgrund
	Motivering till beslut
	Handlingar
	Skickas till

	KSAU § 137/21 Förvärv av verksamhetsfastighet på Kaplansgatan/Bangårdsgatan, Eldaren 10
	KS2021.0265
	Förslag till beslut
	Sammanfattning
	Bakgrund
	Motivering till beslut
	Handlingar
	Skickas till

	KSAU § 138/21 Tillköp av trafik till Billingen
	KS2021.0266
	Förslag till beslut
	Bakgrund
	Motivering till beslut
	Handlingar
	Skickas till

	KSAU § 139/21 Godkännande av förbundsordning för kommunalförbundet Avfallshantering Östra Skaraborg med föreslagen namnändring till Avfall & Återvinning Skaraborg
	KS2021.0154
	Förslag till beslut
	Bakgrund
	Handlingar
	Skickas till

	KSAU § 140/21 Markreservation för bostäder på Kvarntorpsvägen i Tidan
	KS2021.0258
	Beslut
	Motivering till beslut
	Handlingar
	Skickas till

	KSAU § 141/21 Remiss av När behovet får styra – ett tandvårdssystem för en mer jämlik tandhälsa (SOU 2021:8)
	KS2021.0185
	Beslut
	Socialnämndens yttrande
	Vård- och omsorgsnämndens yttrande
	Handlingar
	Skickas till

	Informationer

